



Angela Maurer, Honor Swimmer, Germany, 2009



[Personal Website](#)

Videos: [Swim 1](#) [Swim 2 at 24:00](#) [Swim 3 at 0:37](#) [Interview 1](#) [Swim 1](#)

Angela Maurer won 7 Majors: 2002 and 2004 FINA Marathon Swimming World Series; 2007, 2008 and 2011 FINA 10 km Marathon Swimming World Cup; 2006 25 km FINA World Open Water Swimming Championship; and 2009 25 km FINA World Championship. She was one of two mothers in the 2008 Beijing Olympic 10 km Marathon Swim and missed the bronze medal by 0.9 seconds. She won a total of 12 FINA World Championship medals (10 at 25 km and 2 at 10 km). At the age of 35, Maurer remained active on the FINA 10 km Marathon Swimming World Cup and the FINA Open Water Swimming Grand Prix circuits. She won 8 German national titles in 5 km, 10 km and 25 km distances as well as two European Open Water Swimming titles in the 10 km and 25 km distances.

[Expanded Biography \(Openwaterpedia\)](#)

[Long Swims Database \(Marathon Swimmers Federation\)](#)

German Translation

Angela Maurer gewann 7 entscheidende Wettkämpfe: 2002, 2004, 2007, 2008 und 2011 wurde sie Gesamtsiegerin im FINA-Weltcup; 2006 und 2009 wurde sie Gesamtsiegerin in den 25 km FINA Schwimmweltmeisterschaften

Bei den Olympischen Spielen in Peking 2008 war sie eine von zwei Müttern beim 10 km Marathon Schwimmwettkampf. Sie verpasste die Bronzemedaille um 0,9 Sekunden.

Sie gewann insgesamt 12 FINA-Weltmeisterschaftsmedaillen (10 bei 25 km und 2 bei 10 km).

Im Alter von 35 Jahren blieb Maurer aktiv im 10 km FINA Schwimmweltcup und auf den Grand Prix-Strecken des FINA Freiwasserschwimmens.

Sie gewann 8 deutsche Nationaltitel in den 5 km, 10 km und 25 km Distanzen sowie zwei europäische Freiwasserschwimmtitel in den 10 km und 25 km Distanzen.